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تسریع در اجرای پروژه های مصوب 
سفر رئیس جمهور به گلستان

گفت:  گلستان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
جلسات مداوم استانی با هدف تسریع در اجرای 
تکالیف مقرر در مصوبات سفر رئیس جمهور به 

گلستان برگزار می شود. 
مهدی ملک اظهار کرد: سفر دکتر رئیسی به 
گلستان شانزدهمین سفر استانی ایشان بود که 
در امور راه و شهرسازی 11 بند مصوبه اصلی به 
این  اینکه در جریان  با بیان  همراه داشت.وی 
سفر هفت پروژه راهسازی مصوب شد، گفت:  
تعریض و بهسازی محور کردکوی – بندر ترکمن 
– آق قلا – گمیشان، بهسازی راه اصلی آق قلا 
– گنبد، بهسازی راه اصلی رامیان – سه راهی 
محور  کردن  بانده  چهار  و  تعریض  شاهرود، 
بهسازی  و  تعریض  بندرگز،  به  گرگان  قدیم 
جاده کلاله – مراوه تپه، تکمیل راه اینچه برون 
– گنبد )جاده نفت( و محور علی آباد – شاهرود 
جزو پروژه های مصوب سفر هیئت دولت به 
گلستان است.رئیس شورای هماهنگی امور راه 
و شهرسازی گلستان تاکید کرد: هم اکنون هیچ 
پروژه متوقفی در استان وجود ندارد و  تمامی 
است.  فعال  گلستان  راهسازی  های  پروژه 
ملک ادامه داد: از دیگر مصوبات شانزدهمین 
مبلغ  اختصاص  جمهور،  رئیس  استانی  سفر 
آفرینی  باز  شرکت  جانب  از  تومان  10میلیارد 
شهری وزارت راه وشهرسازی برای تکمیل پروژه 
موزه وقف واماکن مذهبی استان گلستان بود.
وی افزود: این پروژه با همکاری بین اداره کل 
کل  اداره  گرگان،  شهرداری  شهرسازی،  و  راه 
میراث  کل  واداره  استان  خیریه  امور  و  اوقاف 
فرهنگی ،صنایع دستی وگردشگری اجرایی می 
شود.مدیرکل راه و شهرسازی گلستان همچنین 
با  قرارداد  عقد  خصوص  این  در  کرد:  تصریح 
لازم  های  پیگیری  انجام شده  ذیصلاح  مشاور 
جهت تبادل موافقتنامه در دست اقدام است. 
وتکمیل  دراحداث  مشارکت  داد:   ادامه  ملک 
27باب مسکن مربوط به خانوارهای دو معلول 
به بالا درسال های 1400 و 1401 از دیگر وظایف 
اداره کل راه و شهرسازی گلستان می باشد که در 

سفر هیئت دولت به استان به تصویب رسید.
تامین و واگذاری  افزود: در حال حاضر  وی 
زمین به انجمن خیرین مسکن ساز مطابق توافق 
درسنوات گذشته انجام شده که مراتب از طریق 
انجمن خیرین قابل پیگیری است.رئیس شورای 
هماهنگی امور راه و شهرسازی گلستان در ادامه 
اظهار کرد: واگذاری زمین برای احداث ساختمان 
کلانتری درمحدوده منطقه 15گرگان و همچنین 
مسکونی  واحدهای  از  درصد  پنج  اختصاص 
نهضت ملی مسکن و 10درصد تسهیلات اشتغال 
مصوب در سفر برای ایثارگران استان از جمله 
به  رئیسی  دکتر  سفر  در  مصوب  موارد  دیگر 

گلستان بود.

مدیرکل راه و شهرسازی گلستان گفت :
حمایت از سازندگان با ابلاغ بسته 

تشویقی کالبدی برای نوسازی 
بافت های فرسوده

مرکز  با  خبری  گفتگوی  در  ملک،  مهدی 
قانون  راستای  در  کرد:  اظهار  گلستان  صدای 
جهش تولید مسکن شرایط و ضوابط گسترده 
واحد  میلیون  چهار  تولید  و  ساخت  برای  ای 
ابلاغ شد.رئیس  و  مسکونی در کشور مصوب 
شورای هماهنگی امور راه و شهرسازی گلستان 
ادامه داد: ماده 12 قانون مذکور با هدف پیشبرد 
اهداف قانون جهش تولید مسکن اختصاصاً به 
حوزه بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری توجه 
کالبدی  تشویقی  بسته  اخیراً  افزود:  دارد.وی 
برای نوسازی بافت های فرسوده مصوبه شورای 
عالی شهرسازی و معماری با حمایت های لازم 
از ساکنان، سازندگان، انبوه سازان در 1۹ بند به 
تمامی استان ها ابلاغ شد. ملک با بیان اینکه 
از دو هزار و ۸00 هکتار  استان گلستان بیش 
بافت فرسوده، ناکارآمد و تاریخی دارد، گفت: 
انواع مشوق های پیش بینی  ضوابط تشویقی 
شده در مصوبه شورایعالی شهرسازی و معماری 
و  راه  است.مدیرکل  ابلاغ شده  گروه  چهار  در 
شهرسازی گلستان افزود: با توجه به عرض کم 
معابر در بافت های فرسوده و ناکارآمد و کالبد 
فرسوده این مناطق سازندگان رغبتی برای ساخت 
و ساز در این منطقه ها ندارند که با ارائه بسته 
های تشویقی از جانب شرکت بازآفرینی شهری 
ایران پیش بینی می شود استقبال از احداث و 
یابد.وی  افزایش  مناطق  این  در  بناها  نوسازی 
بسته های  این  از  یکی  همچنین تصریح کرد: 
از  که  است  طبقات  افزایش  مبحث  تشویقی 
این مسیر بخشی از هزینه های مازاد سازندگان 

جبران می شود.

خوزستان به عنوان استان نمونه در 
اجرای طرح ملی  آموزش هنر برای 

همه  شناخته شد

همایش دست اندرکاران طرح ملی »آموزش هنر 
برای همه« با حضور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره  از  و  برگزار 
خوزستان به عنوان اداره کل نمونه در اجرای این 
طرح تقدیر شد. همایش دست اندرکاران طرح ملی 
»آموزش هنر برای همه« با حضور وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، معاون آموزش و پرورش، رئیس 
بنیاد برکت و جمعی دیگر از مشارکت کنندگان و 
همیاران طرح به  منظور تقدیر از برگزارکنندگان این 
طرح، برگزار شد. این طرح در راستای سیاست های 
محرومیت زدایی و به تبع آن برنامه های عدالت 
هدف  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  محور 
و  هنری  و  فرهنگی  آموزش های  عدالت  توسعه 
به منظور دسترسی همگان به امکانات آموزشی 
در حوزه فرهنگ و هنر در دهه فجر 1400 آغاز 
شد و همچنان دوره های جدید آن با استقبال 
گسترده مردم در سراسر کشور در حال برگزاری 
است.در این مراسم پس از سخنان وزیر فرهنگ 
برنامه ریزی،  دفتر  کل  مدیر  اسلامی،  ارشاد  و 
معاون هنری وزارت فرهنگ، مشاور وزیر در امور 
اجتماعی، مدیر عامل بنیاد برکت و جمع دیگری از 
مسئولان، از دست اندرکاران و برگزارکنندگان طرح 
ملی آموزش هنر برای همه، تقدیر و قدردانی شد.  
در این برنامه از استان خوزستان در کنار چهار 
استان دیگر چون گلستان، هرمزگان، آذربایجان 
شرقی و کرمانشاه به عنوان استان نمونه در اجرای 
طرح ملی "آموزش هنر برای همه" با اهدای لوح 
زحمات حجت الاسلام   از  و  تجلیل شد  هدیه  و 
والمسلمین رضا کلاه کج، مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان و نسرین بیگدلی رابط استانی 
طرح در استان خوزستان، تقدیر شد. طرح ملی 
آموزش "هنر برای همه"،  با اهداف مهمی در دو 
بخش توسعه کسب و کارهای فرهنگی - هنری و 
کشف و پرورش استعدادهای بالقوه ی فرهنگی و 
هنری در سراسر کشور به ویژه مناطق محروم، 
کمتر توسعه یافته و مرزی، با همت وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی، دفتر برنامه ریزی و آموزش های 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  ادارات  و  هنری 
استان ها و همچنین همکاری سازمان ها و نهادهای 
ذیربط از جمله سازمان بهزیستی، کمیته امداد 
امام خمینی )ره( و... برگزار شده است. آموزش 
های ارائه شده در این طرح به دو شیوه حضوری 
با ۸0 مهارت  و 15 مهارت به صورت آنلاین ،  با 
استفاده از ظرفیت اساتید و مراکز  آموزش های 
هنری استان ها در بیش از 300 نقطه شهری و 
روستایی کم برخوردار  در سراسر کشور برگزار می 
شود و  تاکنون بیش از 60  هزار نفر متقاضی  در 
سامانه آموزش هنر ثبت نام نموده اند  که از این 
تعداد، ۹۸07 هزار نفر متعلق به استان خوزستان 
می باشد که شهرستان های شوشتر و بهبهان نیز 
از زمره شهرستان های برتر در این آمار هستند.  
یادآور می شود؛ حضور هنرجویان در این دوره های 
آموزشی به صورت رایگان است و گواهی شرکت در 

دوره ها برای هنرجویان صادر می شود.

مخزن سد ایلام تنها ۳۸ درصد   
آب دارد

ایلام - خبرنگار ابتکار - سرپرست شرکت آب 
منطقه ای ایلام گفت: حجم آب پشت سدهای 
متر  میلیون   206 اکنون  هم  استان  چهارگانه 
مکعب است و سد چم گردلان به عنوان تامین 

کننده آب شهر ایلام تنها 3۸ درصد آب دارد.
به  اشاره  با  دوشنبه   روز  علیمرادی   صادق 
استان،  چهارگانه  سدهای  وضعیت  آخرین 
 61 نرمال  تراز  در  ایلام  سد  ظرفیت  افزود: 
آن  کنونی  حجم  که  است  مترمکعب  میلیون 
پس از بارش های اخیر با افزایش چهار میلیون 
مترمکعبی به 23 میلیون مترمکعب رسیده است 
و 3۸ درصد پرشدگی سد را نشان می دهد. وی 
افزود: حجم سد کنگیر ایوان نیز در تراز نرمال 1۹ 
میلیون مترمکعب است که تاکنون 7.5 میلیون 
مترمکعب از آن برابر با 3۹ درصد پرشدگی را 
نشان می دهد. علیمرادی در خصوص سد گلال 
نیز گفت: حجم این سد نیز در تراز نرمال 1۹ 
میلیون مترمکعب است که حجم کنونی آن 4.5 
میلیون مترمکعب برابر با 24 درصد کل حجم آن 

پر شده است. 

شیراز،  شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
گام پنجم جهش عمرانی شهرداری شیراز با افتتاح 
دوربرگردان نیایش با اعتبار 52میلیارد تومان چهار 
ماه زودتر از موعد مقرر به همت سازمان عمران و 
بازآفرینی فضاهای شهری در بولوار شهید چمران و 
پروژه های منطقه یک با حضور جمعی از مسئولین 

استانی و شهری برداشته شد.
افتتاح دوربرگردان نیایش ، چهار ماه زودتر از موعد 

مقرر
شهردار شیراز در این آیین با بیان اینکه با افتتاح 
دور برگردان نیایش شاهد کاهش ترافیک در بلوار 
شهید چمران و تردد آسان خودروها هستیم، عنوان 
کرد: کلنگ زنی این پروژه در شش سال قبل انجام 
شد و در حد کلنگ زنی باقی ماند اما در خرداد ماه 
امسال بود که عملیات اجرایی احداث آن آغاز شد و 
چهار ماه زودتر از موعد اعلام شده به بهره برداری 
اولین  اینکه  با اشاره به  رسید. محمدحسن اسدی 
بازدید عمرانی از این پروژه در مهر ماه سال جاری 
صورت گرفت، گفت: باتوجه به اینکه احداث این 
پروژه در یک شریان اصلی قرار داشت و مدت زمان 
یکسال اجرا برای آن بسیار زیاد بود با بررسی و توافق 
صورت گرفته مقرر شد طی هشت ماه این پروژه 
افتتاح شود. او ادامه داد: این پروژه به سبب ایجاد 
ترافیک، زحمت بسیار زیادی برای مردم داشت اما 
بازخوردهای مثبتی از اجرای این پروژه را شاهد بودیم.
به  پروژه  اجرای  در  کرد:  تصریح  شیراز  شهردار 
دلیل بارندگی زیاد و برودت هوا و از سوی دیگر تورم 

چشمگیر با مشکلاتی مواجه بودیم.
اسدی با بیان اینکه یکی از دلایلی که در خصوص 
شود،  می  مطرح  ها  پروژه  اجرای  بودن  طولانی 
موضوع منابع مالی است، عنوان کرد: امروز با تلاش 
همه معاونین، شهرداران مناطق و پرسنل مجموعه 
و  انسجام  اتحاد،  یک  شورا  اعضای  و  شهرداری 
همدلی وجود دارد و این پروژه یکی از ده ها و حتی 
صدها پروژه ای است که با زحمت فراوان شهرداری 
اجرا شد و دیگر دستگاه های اجرایی نیز باید در این 
حوزه پیشرو بوده ؛ چرا که شأن مسئولین و خدمت 
گذاران چیزی جز خدمت به مردم و آحاد جامعه 

نیست.
این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز با اشاره به 
اینکه امید است این اقدام آغازی باشد تا کارهای 
بزرگ تری انجام شود، اضافه کرد: طی ده روز آینده 
در صورت مطلوب بودن شرایط جوی و بارندگی فاز 
ادامه  در  رفسنجانی  متری هاشمی  پروژه 55  اول 

شهرک حافظ به بهره برداری و افتتاح خواهد شد.
جهاد عمرانی عنوانی است که در جهش عمرانی 

شهرداری شیراز شاهد آن هستیم
در ادامه آیین پنجمین مرحله از جشنواره جهش 
اسلامی  شورای  رئیس  شیراز،  کلانشهر  عمرانی 
شهر شیراز در سخنانی اظهار کرد: باید به مجموعه 
شهرداری خدا قوت گفت که با حجم برنامه عمرانی 
و تغییر در برنامه زمانبندی افتتاح دوربرگردان نیایش 
در شرایط بارندگی به علت تلاش مضاعف شاهد به 

ثمر رساندن پروژه ها هستیم.
بازدید  یک  در  اینکه  به  اشاره  با  طاهری  مهدی 
غیر  دوربرگردان  ساخت  حال  در  پروژه  از  شبانه 
همسطح نیایش و حجم باقی مانده کارها بعید می 
دانستم به برنامه افتتاح دهه فجر برسد، افزود: افتتاح 
این پروژه نشان از تلاش مضاعف مجموعه شهرداری 

و پرسنل آن برای خدمت رسانی به مردم است.
از مجموعه شهرداری  تقدیر  و  تشکر  او  ضمن 
جشنواره  قالب  در  رسانی  خدمات  ارائه  در  شیراز 
عنوانی  جهش عمرانی تصریح کرد: جهاد عمرانی 
است که در جهش عمرانی کلانشهر شیراز شاهد 
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  هستیم.  آن 
خدمت رسانی را یک میراث ماندگار برای دستگاه 
های خدمات رسان مانند مدیریت شهری عنوان و 
با تقدیر از اقدامات صورت گرفته در امر اطلاع رسانی 
خواستار افزایش تبلیغات شهری برای بازتاب خدمات 

رسانی به شهروندان شد.
طاهری معتقد است باید تلاش و همت شهرداری 
در 112 پروژه در تبلیغات شهری لحاظ گردد تا مردم 

شاهد این اقدامات جهادی باشند.
او با بیان اینکه این حجم پروژه در دست اجرا و 
کلنگ زنی کار و همت بزرگ در مجموعه شورا و 
تبلیغات  افزود:  شهرداری در سایه همدلی است، 
برای بازتاب این تلاش ها به مردم شهر شیراز و خارج 
از شیراز بسیار موثر است و شهروندان با این اقدام 

تاثیر گذار اقدامات را با دیگر شهرها مقایسه منفی 
نمی کنند و با علم از میزان اقدامات، قدردان ارزش 

های شهر خود خواهند بود.
به  اشاره  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
ضرورت احیای امید و اعتماد عمومی در بین مردم 
که مورد تأکید رهبر معظم انقلاب است، تصریح 
کرد: اقدامات انجام شده باید با این رویکرد و احیای 

اعتماد عمومی صورت بگیرد.
غیر  تقاطع  پروژه  تفاوت  به  اشاره  با  طاهری 
با سایر پروژه ها گفت: شروع و  همسطح نیایش 
انجام شد  در طول شورای ششم  پروژه  این  پایان 
که امیدواریم شاهد افتتاح چنین پروژه های باشیم 
که در طول شورای ششم کلنگ زنی و قبل از پایان 

مسوولیت به بهره برداری می رسد.
ایجاد دسترسی به فضای سبز در سطح منطقه یک 

جهت پدافند غیر عامل حائز اهمیت است
در ادامه این مراسم همچنین ناظر شورای اسلامی 
از دوره  اینکه  اشاره  با  شهر شیراز در منطقه یک 
شهید  بلوار  در  ساکن  شهروندان  چهارم  شورای 
چمران اصرار بسیاری بر اجرای این پروژه داشتند، 
بیان کرد: شش سال گذشته اجرای کار این پروژه 
آغاز اما با مشکلاتی که وجود داشت متوقف شد و با 
تلاش شهردار فعلی شیراز و معاونت فنی و عمرانی 

این پروژه افتتاح و به بهره برداری رسید.
نقطه ای  در  یک  منطقه  افزود:  ترابی  غلامعلی 
ساختاری  نگاه  شاید  که  است  شده  واقع  شهر  از 
نگاه  و  باشد  درآمدزایی  آن  به  شهرداری  مجموعه 
مردم به منطقه این است که منطقه ای مرفه نشین 
باشد. اما در این منطقه، نقاطی وجود دارد که از 
کمترین امکانات در سطح شهر برخوردارند و مردم 

دچار محرومیت هستند.
او با بیان اینکه درخواست دارم تا پروژه های مورد 
نظر شهردار منطقه یک با تأمین منابع مالی زودتر 
از زمان اعلام شده به بهره برداری برسد، گفت: در 
برخی از محلات منطقه یک همچون محله ابیوردی 
های  بارندگی  در  زمین،  شدید  شیب  دلیل  به 
سیل آسا مردم دچار مشکلات بسیاری بوده که در 
این خصوص با اجرای عملیات لوله گذاری رفع این 
با  است  امید  و  قرار گرفت  کار  در دستور  مشکل 
اجرای کامل تر فازهای دیگر این پروژه مردم در هنگام 

بارندگی دغدغه نداشته باشند.
دسترسی به پارک و فضای سبز شهری از دیگر 
موضوعات مورد اشاره ناظر منطقه یک بود و ترابی 
در این خصوص عنوان کرد: با توجه به اینکه محدوده 
مرکزی شهر در منطقه یک قرار دارد دسترسی به 
فضای سبز و پارک علاوه بر نیاز اصلی مردم به این 
فضا به جهت پدافند غیر عامل بسیار حائز اهمیت 
است؛ چرا که در صورت وقوع حوادث، فضاهای باز 
شهری است که می تواند به مردم کمک کند و به 

عنوان پناهگاه باشد.
ناظر شورای اسلامی شهر شیراز در منطقه یک 
جهش  کلمه  انتخاب  کرد:  خاطرنشان  شهرداری 
عمرانی واژه بسیار خوبی بود؛ چرا که خدمت به مردم 

در این برهه و زمان بالاترین کاری است که می توان 
انجام داد و امید آفرینی را به جامعه منتقل کرد، 
نشان داد که مدیران شهری با تمام قوا در خدمت 
مردم هستند و با پیگیری شبانه روزی تلاش دارند تا 
رفاه و آسایش و آرامش بیشتری به مردم ارائه کنند.
ارائه خدمات مبتنی بر تاکیدات محیط زیستی و 

سلامت در اجرای پروژه ها
عمران  و  ترافیک  حمل ونقل،  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این آیین گفت: 
در آخرین روز بهمن ماه شاهد پنجمین دوره جهش 
که  نیایش  همسطح  غیر  تقاطع  افتتاح  با  عمرانی 
معضل گره ترافیکی یکی از معابر تردد و شریانی را 

برطرف کرد، هستیم.
علی اکبر سلطانی  با بیان اینکه رفع گره ترافیکی 
در معابر شریانی با اجرای اصولی تقاطع های غیر 
همسطح و دوربرگردان غیر همسطح و توزیع عادلانه 
امکانات و سرعت اجرای مناسب سه مولفه رویکرد 
کمیسیون عمرانی شورای شهر شیراز است، تصریح 
کرد: با برگرفتن از این سه مولفه تقاطع غیر همسطح 
همت  به  موعد  زمان  از  زودتر  ماه  چهار  نیایش 
سازمان عمران شهرداری شیراز به بهره برداری رسید.

تاکیدات  بر  مبتنی  خدمات  ارائه  به  اشاره  با  او 
محیط زیستی و سلامت در اجرای پروژه ها تصریح 
کرد: احداث پیاده راه ها برای افزایش نشاط اجتماعی 
در دستور کار است که افتتاح سبزراه چمران در ضلع 

شمالی این بلوار در همین راستا است.
با جهش عمرانی  امیدواری کرد:  سلطانی اظهار 
به دنبال تحقق شهر شیراز به جایگاه واقعی خود و 

تحقق نیازهای مردم شیراز هستیم.
افتتاح و کلنگ زنی هشت پروژه در سطح منطقه 

یک
در این مراسم همچنین شهردار منطقه یک شیراز 
در سخنانی با اشاره به رکورد صورت گرفته در اجرای 
پروژه دور برگردان نیایش و بهره برداری چهار ماهه 
کرد:  بیان  پروژه،  این  شده  اعلام  موعد  از  زودتر 
همزمان با اجرای طرح جهش عمرانی کلانشهر شیراز 
پروژه کلنگ زنی و  این طرح ۸  پنجمین مرحله  در 

افتتاح خواهد شد.
عبدالصالح رستم زاده عنوان کرد: در سال جاری 11 
پروژه لوله گذاری اجرا شد که بیش از 50 درصد آنها 
در مناطق کم برخوردار بوده است که شاخص ترین 

آن در محله ابیوردی اجرا شده است.
رستم زاده ادامه داد: کلنگ زنی پارک باغ ناصری در 
کوچه 5۹ خیابان قصردشت منطقه یک با پیشرفت 
فیزیکی 20 درصد و با مساحت 14 هزار متر مربع در 
حال اجراست و تلاش خواهیم کرد که این پروژه در 

خردادماه سال آینده به بهره برداری برسد.
او عنوان کرد: منطقه یک با کمبود سرانه فضای 
آن  اجرای  و  است  مواجه  سبز  سرانه  و  عمومی 
باشد  مؤثر  بسیار  سرانه  این  کاهش  در  می تواند 
محله  در  رادفر  شهید  راه  باغ  دوم  فاز  احداث  و 
مهدی آباد و طراحی دو بوستان که از سال آینده فاز 
اجرایی این پروژه ها آغاز خواهد شد از دیگر اقدامات 

اجرایی منطقه یک بود و شهرداری منطقه در این 
به  محله ای  بوستان  یک  احداث  افزود:  خصوص، 
مساحت 3 هزار متر مربع در محله چوگیاه و خیابان 
فرزانگان و پروژه فاخر سبز راه در مقابل جلو خان باغ 
عفیف آباد از دیگر پروژه های حوزه فضای سبز است 
که در دستور کار اجرایی است،همچنین در محور 
بلوار شهید چمران دو فضای شهری فاز اجرایی آن 
آغاز خواهد شد. مناسب سازی پیاده روها برای افراد 
توان خواه از دیگر موضوعاتی بود که شهردار منطقه 
یک به آن اشاره و بیان کرد: در سطح منطقه یک 
اقدامات بسیار خوبی صورت گرفته است که اجرای 
دو  در  توان خواه  افراد  برای  پیاده روسازی  عملیات 
ضلع شرقی و غربی خیابان ولیعصر قصردشت در 
حال انجام است. رستم زاده ادامه داد: اجرای عملیات 
پیاده رو سازی پل باغ صفا با پیشرفت فیزیکی 20 
درصد در حال انجام است و در تلاشیم تا این این 

پروژه در هفته شیراز به اتمام برسد.
افزایش 40 تا 400 درصدی برخی اقلام در اجرای 

پروژه نیایش
عمران  سازمان  رئیس  همچنین  مراسم  این  در 
به  شیراز  شهرداری  شهری  فضاهای  بازآفرینی  و 
مشخصات اجرای پروژه دور برگردان غیر همسطح 
نیایش اشاره و بیان کرد: این پل به جهت گره گشایی 
از ترافیک تغییر مسیر از شرق به غرب بلوار چمران 
احداث شد و شهرداری ایجاد یک مسیر ایمن را در 

دستور کار قرار داد.
محسن نعمت اللهی افزود: مدت زمان اجرای این 
پروژه 14 ماهه بود اما به جهت ترافیکی که در این 
مسیر ایجاد شده بود با تلاش شبانه روزی پرسنل و 
برنامه ریزی صورت گرفته مدت اجرای پروژه کاهش 
رئیس  شد.   افتتاح  مقرر  موعد  از  زودتر  و  یافت 
سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری 
پروژه  اجرای  این  ابتدای  از  شیراز خاطرنشان کرد: 
تا 40 درصد و در برخی اقلام  تاکنون برخی اقلام 

خاص تا 400 درصد افزایش قیمت داشته است.
نعمت اللهی ادامه داد: سازمان عمران و بازآفرینی 
امکانات شهرداری را در اختیار دارد اما برای اجرای 
یک پروژه عمرانی نیاز است تا معادن تولید مصالح 
به روز داشته و ماشین آلات فعال باشد و پیش بینی 
خرید و ملزومات باتوجه به افزایش قیمت ها از قبل 
انجام شود. او با بیان اینکه در طول مدت اجرای 
پروژه ها مدت زمان پایان پروژه بدون در نظر گرفتن 
شرایط جوی است، اضافه کرد: در این پروژه نزول 
رحمت الهی سبب شد تا در مجموع یکماه تا چهل 

روز زمان کاری را از دست بدهیم .
عملیات  و  زیرسازی  اتمام  گزارش  این  براساس 
لوله گذاری سطح شهرداری منطقه یک و همچنین 
آغاز عملیات اجرایی فاز دوم باغ راه شهید رادفر، 
محوطه سازی آسیاب سه تایی بلوار شهید چمران، 
اجرای عملیات لوله گذاری سطح منطقه، اجرای فاز 
دوم سبز راه چمران و زیرسازی کوچه ها و اجرای 
طرح پیاده رو سازی سطح منطقه از پروژه های منطقه 

یک بود.

با افتتاح دوربرگردان نیایش چهار ماه زودتر از موعد

گام پنجم جهش عمرانی شهرداری شیراز باصلابت برداشته شد
گام پنجم جهش عمرانی شهرداری شیراز با افتتاح دوربرگردان نیایش چهار ماه زودتر از موعد مقرر به همت سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای 

شهری در بولوار شهید چمران و پروژه های منطقه یک با حضور جمعی از مسئولین استانی و شهری برداشته شد.

این پروژه به 
سبب ایجاد 

ترافیک، 
زحمت 

بسیار زیادی 
برای مردم 
داشت اما 

بازخوردهای 
مثبتی از 

اجرای این 
پروژه را شاهد 

بودیم

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان البرز:

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان البرز گفت:  از اواسط دی 
ماه تاکنون 25 تن گوشت گرم و 550 تن گوشت منجمد با نرخ تنظیم 

بازار در استان عرضه شده است.

عبدالرضا بازدار اظهار کرد: طرح توزیع گوشت با نرخ تنظیم بازاری 
از اواسط دی ماه آغاز شده و همچنان ادامه دارد.

وی ادامه داد: در این طرح، هر کیلو گوشت منجمد گوساله و 

وارداتی  و گوشت  تومان  تا 155 هزار  تومان  از 130هزار  گوسفند 
گرم گوساله از 170 هزار تومان)چرخکرده( تا 215 هزار تومان )ران و 

سردست( عرضه می شود.

وز و ماه رمضان نداریم مشکلی برای تامین گوشت ایام نور

در نشست خبری بررسی متروی کرج مطرح شد
انتظار معجزه نداشته باشید!

شهردار کرج گفت: باید بپذیریم شهرداری کرج در بین بسیاری از کلانشهرهای 
کشور با محدودترین منابع درآمدی مواجه است و بنابراین در تعریف و اجرای 
پروژه های عمرانی باید به این نکته کلیدی توجه داشته باشیم تا قولی ندهیم که 

از پس عمل به آن برنیاییم.
مهرداد کیانی در نشست خبری آخرین اقدامات صورت گرفته در خصوص راه 
اندازی فاز اول خط 2 قطار شهری کرج که در استانداری البرز برگزار شد، با تاکید 
بر اینکه تمرکز اصلی مدیریت شهری کرج بهره برداری از ایستگاه شهید سلطانی 
است، اظهار کرد: در صورت تامین منابع و رفع برخی مشکلات، امیدواریم بتوانیم 

دهه فجر سال آینده ایستگاه Q را به بهره برداری آزمایشی برسانیم.
حدود           اینکار  برای  گرفته  صورت  بررسی های  با  داد:   ادامه  کرج   شهردار 
5500 میلیارد تومان اعتبار نیاز است که به دنبال راهکارهایی برای تامین آن 

هستیم.
کیانی با بیان اینکه باید اعتبار تخصیص یافته به این پروژه اصولی هزینه شود، 
گفت: در حال حاضر راه اندازی هر کیلومتر از این پروژه حدود 1500 میلیارد 

تومان اعتبار نیاز دارد که در این شرایط تامین آن ساده نیست.
شهردار کرج اضافه کرد: برای تکمیل این پروژه باید با نقدینگی که از طریق 
دولت تزریق می شود هماهنگ شویم تا بتوانیم بر اساس واقعیت ها و توان 

موجود به شهروندان قول بهره برداری از ایستگاه های جدید را بدهیم.
وی ابراز کرد: نباید انتظار داشت تمام اعتبار مورد نیاز برای تکمیل این پروژه 
اعتبار در چندین مرحله صورت  تامین  بدون شک  بلکه  تزریق شود،  یکباره 

می گیرد و کار مرحله به مرحله پیش خواهد رفت.
کیانی با اشاره به اینکه قطعا تجهیزات ایستگاه های مختلف به مرور زمان تامین 
و نصب می شود، گفت: برای تکمیل ایستگاه های مختلف نباید انتظار معجزه 
داشته باشیم ولی به شهروندان قول می دهیم تمام توان خود را برای تکمیل این 

پروژه به کار بگیریم.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه قطار شهری پروژه مدیریت شهری 
و شورای شهر است، تصریح کرد: اهمیت این پروژه برای شورا و شهرداری کرج 

به حدی بود که 13 عضو شورا در دهه فجر آزمایش تست گرم از آن داشتند.
قاسم پور با بیان اینکه به تأخیر افتادن بهره برداری از این پروژه دلایل فنی 
و خاص خود را داشته تأکید کرد: در ابتدای شورای ششم صحبت از این بود 
که قطار شهری آماده است و سه روز دیگر به بهره برداری می رسد اما از این 
سه روز، روزهای بسیاری گذشت و اتفاقات فنی بسیاری رخ داد چون واقعیت 
این است بر خلاف وعده های داده شده، شورای ششم این پروژه را در شرایطی 
تحویل گرفت که برق آن تأمین نشده بود،  ایستگاه ها کامل نبود و حتی قطار هم 

خریداری نشده بود.
وی یادآورشد: به نظر می آید که قرار بود قطاری عاریتی با سیستم دیزل بر 

روی خطوط به حرکت در بیاید بدون آن که اصول فنی آن رعایت شده باشد.
قاسم پور تأکید کرد: امروز فاز اول خط 2 قطار شهری کرج که جزء سیاست های 
اصلی شورای ششم است، با همدلی و پیگیری در آینده ای نزدیک آماده راه اندازی 

آزمایشی است.

و  شورا  برنامه  محوری ترین  از  همدلی  فضای  ایجاد  کرد:  خاطرنشان  وی 
شهرداری کرج برای خدمت صادقانه به شهروندان است ضمن آنکه از انتقاد 

دلسوزانه نیز استقبال می کنیم.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج با انتقاد از اینکه دولت به تعهدات خود در 
قبال متروی کرج عمل نکرده است، گفت: امروز از مجموعه دولت انتظار داریم 
به تعهدات خود که در جلسه ای در نهاد ریاست جمهوری مطرح شد عمل کنند 

اما متأسفانه تا به امروز به وعده ها عمل نشده است.
رئیس شورای شهر کرج با تأکید بر اینکه باید زمین دپوی این پروژه در دانشگاه 
خوارزمی هم تعیین تکلیف شود، توضیح داد: مالک این زمین دولت است و اگر 

این زمین تزریق نشود عملاً خروجی نخواهیم داشت.
وی ابراز کرد: شاید بهره برداری ازایستگاه F و K 45 متری گلشهر تا چهارراه 
طالقانی دردی از مشکل ترافیک کرج حل نکند ولی نشان می دهد عزم مدیریت 
شهری بر تکمیل ایستگاه های بعدی است و قطار شهری مطالبه جدی شهروندان 

است.
رئیس شورای شهر کرج گفت: طی 17 ماه گذشته، تمام تلاش مدیریت شهری 
بر این بود که با تشکیل کارگروهی ویژه،  ایستگاه ها به صورت فنی به مرحله 

بهره برداری برسد.
پروژه  قطار شهری  کرد:  اضافه  مسئول  کرج   اسلامی شهر  رئیس شورای 
مدیریت شهری کرج است و از استاندار البرز به پاس همراهی با شهرداری و 

شورای شهر، قدردانی ویژه ای دارم.


